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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .§ 5 ., 13 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Mennyi gyermek részesült idén nyári szociális étkeztetésben? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábban Czibere Károly államtitkár úr is elismerte, hogy nem lesz teljes mértékig elegendő az
a költségvetési forrás, amit a rászoruló gyerekek nyári étkeztetéséhez idén ad a kormány, így
azt az önkormányzatoknak ki kell majd egészíteniük .

Nyáron feltett kérdésemre adott válaszában a következőket írta: „jogosult (hátrányos,
halmozottan hátrányos helyzetű) gyermekből mintegy 52 ezer fő bölcsődés, óvodás életkorú
gyermek esetükben pedig az intézmény jellemz ően egész évben folyamatosan m űködik még a
nyári — rövidebb időtartamú — zárva tartása sem előírás, így a szünidei étkeztetés ezt a
korcsoportot kevésbé érinti”. igy próbálják megmagyarázni, hogy miért nem nő tt a
beharangozott mértékben az érintett gyermekek száma? Ráadásul ez nem is igaz, hiszen so k
helyen akár több hétre is bezárnak még a legkisebbeket ellátó intézmények is .

Előző válaszában leírta, hogy január elején egész évre állapították meg a szünidei étkeztetés
után járó támogatási összegeket a települések típusát és az egy lakosra jutó adóer ő-képességét
is figyelembe véve. Tekintettel arra, hogy évközben már Önök is szükségét látták a keret
módosításának, így feltételezem, monitorozzák a folyamatot . Mindezek miatt bízom benne ,
hogy szeptember végén már rendelkezésre állnak a nyári szünidei étkeztetés tapasztalatai ,
adatai és annak költségvetési „mérlege”.
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Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Mennyi gyermek részesült idén a nyári szociális étkeztetésben? Mennyi volt köztü k
bölcsődés, óvodás illetve iskolás ?

• Mennyi gyermek nem jutott hozzá a támogatáshoz, bár jogosult lett volna rá ?
• Mennyi forintot fordított nyári szociális étkeztetésre a költségvetés ?
• Összességében mennyivel kellett az önkormányzatoknak kiegészíteniük az állam i

forrást?
• Mekkora központi forrásra lenne szükség ahhoz, hogy minden jogosult gyerme k

részesülhessen az étkeztetésben ?
• Ön valóban úgy véli, hogy a bölcsődés illetve óvodás korú gyermekeket ellátó

intézmények jellemzően egész évben folyamatosan működnek? (Kérem, hogy
mutassa be, hogy megyénként mennyi a bölcsődék illetve az óvodák átlago s
nyitvatartási ideje! )

• Ahol nincs főzőkonyha, ott milyen módon biztosítják az étkeztetést? Mivel előző
kérdésemnél nem kaptam erre választ ezért ismét megkérdezem : ez mennyiben
felel meg a „menzareform” követelményeinek?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016. szeptember 21 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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